
5  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

I el Sr. Alcalde informa al Ple dels següents assumptes:

La Comissió Territorial d’Urbanisme s’ha reunit avui i ha 1. 
ratificat l’acord de ple  pres el dia 30 d’agost, deixant el PAI Industrial 
tal i com volíem, sense abocador, ni tractament de Residus Tòxics i 
Perillosos. En breu eixirà publicat i es comunicarà a l’Ajuntament per 
escrit. Una vegada rebuda la resolució, es continuarà en la reparcel·lació 
que falte del PAI.

Han començat ja en les obres per a la construcció del Nou 2. 
dipòsit d’abastiment d’aigua per als masos de la partida de dalt i Tírig.

Després de la queixa d’un veí del casc antic per l’aplicació 3. 
de les contribucions especials al Síndic de Greuges, este ens remet 
informe donant la raó a l’ajuntament i dient que no hi ha cap irregularitat 
en l’aplicació d’estes contribucions.

En breu començaran el canvi d’enllumenat públic en una 4. 
gran majoria de carrers de la part nova del poble. Esta obra esta 
subvencionada al 100% per part del Pla Confiaza de la Generalitat 
Valenciana.

5é. pRECS I pREGUNTES. Obert el torn de paraula es presenten les 
següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta quina és l’empresa que fa l’obra 
d’enllumenat del  casc antic.
Se l’informe que una empresa que es diu Electricidad Verchicli.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si ara es pagaran contribucions 
especials, com a l’obra de la carretera.
El Sr. Alcalde respon que no.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que és un agravi comparatiu perquè segon 
la sentència a què es fa referencia en l’informe dels recursos els canvis 
de llum també és una millora. 
El Sr. Viol diu que el Sr. Miguel Zaragozà barreja xurres amb merines, 
perquè la sentencia fa referència a millores qualitatives i quantitatives, 
i que el Sr. Zaragozà vol confondre a la gent, perquè fins ara les obres 
d’enllumenat s’han fet sempre sense contribucions especials, menys al 
carrer Terol amb el partit popular.
El Sr. Zaragozà diu que pareixen mal les seus queixes, que son normals 
i defensa’n a tota la gent del poble, i ells han mantingut sempre que no 
s’hauria de fer pagar per les llums.
El Sr. Viol diu que al carrer Terol va haver-hi veïns que ja tenien els 
serveis d’aigua i enllumenat i van haver de pagar igual.
El Sr. Zaragozà diu que el Sr. Viol és reiteratiu i ha d’entendre que si 
s’obre un carrer els solar augmenten de valor.
El Sr. Viol  diu que el Sr. Miguel Zaragozà fa una defensa ridícula de les 
contribucions del carrer Terol, entre altres coses perquè encara no s’ha 
pogut esbrinar com va fer el Sr. Miguel Zaragozà el repartiment de les 
quotes i que aquestes contribucions especial del carrer Terol són les 
que més malament, en diferència, s’han fet mai a l’Ajuntament. 
El Sr.  Miguel Zaragozà diu que quan el Sr. Viol li va presentar la 
moció de censura van dir que era per la mala gestió que feia el Sr. 
Miguel Zaragozà i que ara que fa quatre anys que governen és ell el 
que no sap gestionar i que en estos quatre anys no sap que s’ha fet 
en l’Ajuntament. Que el Sr. Viol va presentar la moció per a ocupar la 

238 30/09/10 Modificació taxa de fems vivenda sítia en C/ Jaume I, 1-3º-1ª / Miguel Agut Herrera
239 30/09/10 Nombrament Sandra Rodrígues representació  .P.0. 00498/2010-E
240 30/09/10 Llicència obra major 16/10 O.M. De CARLOS VILAR BARREDA i KATIA ARAQUE GASCÓ

cadira a l’Ajuntament.
El Sr. Sales Sales diu que el partit popular insisteix en el fet que les 
quotes de contribució especial estan mal aplicades i li recorda  que fa 
uns instants el Sr. Alcalde ha llegit l’informe que el Síndic de Gregues 
ha emés en contestació a una reclamació d’un veí, on es diu clarament 
que les contribucions especials són  correctes i estan ben aplicades..
El Sr. Viol diu que ell si que sap el que s’ha vingut fent en aquests 
període de govern del JNP, que ell i els seus companys de l’equip 
de govern han estat, entre altres coses, desfent les males gestions 
i barrabassades que el Sr. Miguel Zaragozà va fer en la legislatura 
passada. Que ha estat una considerable despesa d’energia el desfer 
per tornar a refer i que possiblement s’hagueren fet més coses si no 
hagueren hagut de desfer els empastres que el Sr. Miguel Zaragozà 
va fer.

3/ La Sra. Orient pregunta si en la carretera la gent haurà de pagar gual 
i no cal si està prohibit aparcar
El Sr. Alcalde respon  que l’any pròxim es donarà als veïns la possibilitat 
de conservar o no els guals i  que tràfic si està mal aparcat pot sancionar 
però la retirada del vehicle mentres no dificulte la circulació no la fan. Si 
el veí te gual sempre podrà cridar al servei de grua municipal. També 
comenta que no es podrà aparcar a l’antiga carretera. 

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si ja s’han ficat les senyals de 
prohibit aparcar.
El Sr. Alcalde respon que estan les velles, les que ho regulen 
quinzenalment, però quan finalitzen les obres es ficaran les 
adequades.

5/ El Sr. Zaragozà Julián prega al Sr. Alcalde que retire l’apel·latiu de 
mentirós pels llistats del cens, perquè al llistat que tenia hi havia tretze 
persones empadronades a una vivenda del carrer Roqueta i que si va 
ser una errada demana perdó, però que si el que s’ha equivocat és el 
Sr. Alcalde haurà de ser este el qui ho faça.
El Sr. Alcalde respon que s’informarà d’aquesta qüestió i ja li respondrà 
i, també li recorda al Sr. Juan Zaragozà que ell a un ple va titlar per tres 
vegades consecutives de mentirós a l’Alcalde.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que van fer un llistat i el van presentar al l’INE 
per fer unes comprovacions, perquè és un dret que tenen.
El Sr. Viol diu que era una denuncia davant l’INE i que el cas del carrer 
Roqueta és anecdòtic que el greu és que en la denuncia que fan a 
l’INE denuncien a gent que ha estat empadronada tota la seua vida 
al poble. 
La Sra. Orient diu que el Sr. Viol vol fer veure que han denunciat con si 
anaren a fer mal a algú  i que no va  ser denuncia, que va ser queixa.
El Sr. Alcalde crida a l’ordre el Sr. Zaragozà Muñoz.
La Sra. Orient diu que la reclamació va ser perquè i hi ha persones que 
no viuen al poble.
El Sr. Viol diu que no vol fer veure res que simplement es remet als 
documents que el Partit Popular ha presentat a l’INE..
El Sr. Zaragozà Julián  diu que hi ha gent que no fa la vida al poble, que 
te la seua residència fora, que és covarxina però  que no han de votar 
al poble perquè la llei ho diu .
La Sra. Montull Rodrigo pregunta als membres del grup Popular si l’ INE 
els ha donat la raó davant les afirmacions que fan d’empadronaments 
il·legals. Que aquesta afirmació es cosa del grup Popular i que l’INE no 
s’ha pronunciat sobre cap il·legalitat.


